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RSS.0002.40.2021 

Protokół Nr XL/21 
z nadzwyczajnej 40. sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 16 grudnia  

2021 roku 
 

               Na podstawie art. 20 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 2021 r. poz. 1372 z późn. zm.) nadzwyczajną 40. sesję Rady 
Miejskiej w Sobótce otworzyła Przewodnicząca Rady Hanna Piwowarska. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-u.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz MiG – Mirosław Jarosz, 
- Z-ca Burmistrza – Ewa Fiedler – Łeńska, 
- Skarbnik MiG – Magdalena Sączawa, 
- Sekretarz MiG – Violetta Gaworczyk, 
- Sołtysi i kierownicy referatów UMiG. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powitała wszystkie zebrane 
na sesji osoby oraz na podstawie potwierdzenia możliwości głosowania stwierdziła 
prawomocność obrad. Następnie przedstawiła porządek obrad nadzwyczajnej 40. 
sesji.  
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz złożył wniosek formalny o wprowadzenie do 
porządku obrad sesji 2 uchwał, które zostały przedstawione na dzisiejszej komisji 
budżetowej.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że chodzi o uchwałę  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2021-
2035 oraz uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2021 rok. 
 

Zarządzono głosowanie nad złożonym wnioskiem o zmianę porządku obrad.  
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1,  
 

 Po dokonanej zmianie porządek obrad 40. sesji przedstawiał się następująco:  
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na której znajduje się 
domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe. 

3. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sobótka na lata 2021-2035. 

4. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2021 rok. 
5. Wolne wnioski i informacje. 

 

Ad. 2 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na której znajduje się 
domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawił Pan Tomasz Miela. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska poprosiła o doprecyzowanie 
na czym dokładnie polega zmiana, ponieważ uchwała w tej sprawie była już 
podejmowana na sesji w miesiącu październiku.  
Pan Tomasz Miela wyjaśnił, że zmianie uległ zapis, który wcześniej mówił, że 
opłata pobierana jest za nieruchomość na której znajduje się domek letniskowy,  
a teraz zapis będzie brzmiał, że opłata pobierana jest od domku letniskowego. 
Dodał, że jeżeli na jednej nieruchomości znajduje się kilka domków wówczas od 
każdego zostanie pobrana opłata. Podkreślił, że zmiana ta wynika ze zmiany 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XL/379/21 podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1,  
 

Ad. 3 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sobótka na lata 2021-2035 wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani 
Magdalena Sączawa Skarbnik MiG.  
Pani Joanna Berezecka – Zywer odnosząc się do programu Laboratoria Przyszłości 
powiedziała, że program ten będą realizowały 3 szkoły (SP 2, SP Rogów i SP 
Świątniki), które dostały dofinansowanie do nowoczesnego sprzętu (kwota 
dofinansowania 60 tys. zł). 
Pan Jakub Zawada odnosząc się do programu Cyfrowa Polska poinformował, że 
jest to dofinansowanie na zakup sprzętu komputerowego i wykonanie audytu 
cyberprzestępczości (sprzęt miałby pomagać w pracy urzędu). 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG odnosząc się do asystenta rodziny 
powiedziała, że są to środki na dofinansowanie jednorazowego dodatku do 
wynagrodzenia asystentów rodziny. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Grzegorz Chrzan zapytał z czego wynika tak późne przyznanie tej dotacji  
i czy jesteśmy w stanie zakupić ten sprzęt do 31 grudnia? 
Pani Joanna Berezecka – Zywer wyjaśniła, że termin składania wniosków na 
Laboratoria Przyszłości był do 30 listopada i cała Polska otrzymała tak późno to 
dofinansowanie. Dodała, że dyrektorzy poczynili już starania do realizacji tego 
zadania. Poinformowała, że do 31 grudnia na pewno 60% środków zostanie 
wykorzystanych tak jak zakłada projekt.  
Pan Jakub Zawada odnosząc się do programu Cyfrowa Polska powiedział, że 
przedwczoraj otrzymaliśmy informację, że umowa została przygotowana i musimy 
ją podpisać, aby realizować zadanie. 
Pani Katarzyna Dwornik – Piszczałka Dyrektor OPS odnosząc się do środków na 
asystenta rodziny powiedziała, że jest to coroczny program ogłaszany przez 
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ministerstwo, który w tym roku jest wyjątkowo późno. Zaznaczyła, że jest to 
jednorazowy dodatek w wysokości 2 tys. zł brutto. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd zapytała na czym będzie polegała realizacja zadania 
dotyczącego cyberprzestępczości? 
Pan Jakub Zawada wyjaśnił, że zostanie przeprowadzony audyt, aby wskazać 
miejsca w których w urzędzie powinno się zwrócić szczególną uwagę na 
zabezpieczenie wszelkich danych. Dodał, że na podstawie tego audytu zostanie 
zakupiony później sprzęt.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XL/380/21 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Ad. 4 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2021 rok wraz z uzasadnieniem. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XL/381/21 podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, 
 

Ad. 5 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że na koniec 
miesiąca planowana jest jeszcze jedna sesja. Przypomniała, że w najbliższą sobotę 
o godz. 13:00 rozpocznie się w rynku jarmark świąteczny, na który wszystkich 
serdecznie zaprasza. Następnie złożyła wszystkim serdeczne życzenia z okazji 
zbliżających się świąt Bożego Narodzenia.  
Radny Marek Juraszek powiedział, że ponawia pytanie zadane na ostatnim 
posiedzeniu komisji budżetowej dotyczące numeru telefonu pod który można 
dzwonić, jeżeli chodzi o „akcję zimową”. Dodał, że mieliśmy już kilka dni, gdy 
poruszanie się po drogach lokalnych było utrudnione.   
Pan Jakub Zawada powiedział, że większość sołtysów i radnych ma numer 
telefonu do niego i jeżeli będzie taka potrzeba to prosi aby dzwonić. Dodał, że 
zawsze można dzwonić do urzędu w godzinach pracy, a po godzinach pracy 
urzędu można również wysyłać wiadomości e-mail, ponieważ starają się je na 
bieżąco sprawdzać. Zaznaczył, że działają podobnie jak obwód drogowy  
w Mirosławicach. Poprosił, aby pamiętać, że gmina nie odśnieża wszystkich dróg, 
które są jej własnością, bo nie stać nas na to.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska podsumowując powiedziała, 
że w zakresie odśnieżania dróg gminnych można dzwonić do urzędu w godzinach 
pracy, a poza godzinami pracy urzędu można dzwonić bezpośrednio do 
kierownika lub wysyłać e-maile, natomiast jeżeli chodzi o drogi powiatowe to 
należy dzwonić do powiatu. 
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Radna Danuta Szczęch-Drozd powiedziała, że  dobrze się stało, że jest reakcja 
ZGKiM „Ślęża” oraz urzędu na sytuację, jaka miała wczoraj miejsce na targowisku. 
Dodała, że co najmniej miesiąc temu miała zgłoszenia od handlujących (zwłaszcza 
tych, co handlują przy wjeździe na targowisko), że mają trudne warunki. 
Poinformowała, że tłumaczyła to różnego rodzaju budowlami, jakie tam trwają,  
a przede wszystkim budową ścieżki. Powiedziała, że prosili, aby do świąt 
zabezpieczono tą maź, która była na samym wejściu.   
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała za 
uczestnictwo i zamknęła nadzwyczajną 40. sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
 

Sesja trwała w godz. od 15:15 do 16:00 i odbyła się w UMiG, sala nr 11  
z wykorzystaniem zdalnego trybu obradowania. 
 

Imienne wykazy głosowań Radnych stanowią załącznik do protokołu. 
 
 

Protokołowała                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Agata Rekść                                                                           w Sobótce 

                                                                                             Hanna Piwowarska 



Nadzwyczajna 40. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Potwierdzenie możliwości głosowania (lista obecności)

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-12-16 15:24:44

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 1

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż nieoddany

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



Nadzwyczajna 40. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zmiana porządku obrad sesji

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-12-16 15:29:49

PRZYJETO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. BEZWZGLĘDNA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan wstrzymał się

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



Nadzwyczajna 40. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w przypadku
nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-12-16 15:36:19

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



Nadzwyczajna 40. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2021-2035

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-12-16 15:47:43

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



Nadzwyczajna 40. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2021 rok

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-12-16 15:51:59

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24


